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HaBE dank. helder en wat mij betreft akkoord met je voorstellen. Ik zal BEEZ informeren.

Met vriendelijke groet,

van: [ENED OE. ERED) BERET minvws.oi>
Datum: dinsde 05

an. 2021 9:35 AM

Onderwerp: RE: Toegang CBS tot dataivm testen

@minvws.nl>, 512e s512le 5.1.2e

H
5.1.2e

Dank voorje mail en headsup! Hij stond op mijn lijstje gisteren terug te koppelen aan je, maar kwam er niet meer aan toe.

lk heb vorige week gebeld[EE
en zijn bedoeling was niet om druk op ons te leggen maar op de GGD/GHOR.

GGD/GHOR schijnen al een besluit te hebben genomen half december JEEEFIheeft de indruk dat er weinig prioriteit wordt

gegeven aan de uitvoering. Wellicht kunnen we Hugo hier hulp aanbieden met bv. extra juridische of data expertise.

Mijn indruk is dat het bij de GGD/GHOR geen onwil is maar een gebrek aan menskrachtig en ervaring/kennis op

tactisch/operationeel niveau met dit soort data koppelingen en onbekendheid wat je met de resultaten kan op strategisch niveau

om hierin te investeren en dit hoog te prioriteren.

Om versnelling aan te brengen starten aan onze zijde morgen bij het corona data programma twee mensen van CBS gedetacheerd

om me

ER
=" plan te maken, bottlenecks weg te werken en te zorgen dat ze in het project aan de slag gaan met de

belangrijkste beleidsmatige vragen. Ik geef jullie over een aantal weken een update van de acties, het plan en mogelijke acties voor

jou [NE
Bij vaccinaties gaat inderdaad dezelfde vraag spelen om extra onderzoek te doen over welke groepen zich wel en niet laten

vaccineren door data te combineren tussen CBS en vaccinatieregister. Lijkt mij relevant maar ligt mogelijk nog gevoeliger.
Eventueel kan ik hier over contact opnemen met de mensen die nu het register inrichten bij RIVM waar de data op persoconsniveau
— niet van alle nederlanders overigens - wordt opgeslagen.

BEE ik hier naar informeren?

AarfEREkun je terug koppelen zoiets als: “We zien ook het belang van deze data koppeling, en begrepen van CBS dat GGD/GHOR

hier een besluit over heeft genomen op 15 december. Wij proberen de terugkoppeling van dit besluit te achterhalen en gaan

intensiever samenwerken met CBS in het corona data programma. En proberen aan onze kant dat het hopelijk positieve besluit van

15-12 ook leidt tot snelle stappen. Eén van die stappen is de governance te gaan organiseren, zodat andere onderzoekers dan van

RIVM/CBS ook de data kunnen gebruiken voor hun onderzoek. Hierbij is een aandachtspunt dat het RIVM verantwoordelijk blijft
voor de epidemiclogische duiding.” Het laatste geeft het RIVM in elk gesprek aan, dus kan geen kwaad te benoemen.
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Laat het me weten als je vragen hebt,

Mvg,

Van: [EARLE
N a <SBREREEEE @ minvws.nl>

Verzonden: maandag 4 januari 2021 21:07

@minvws.nl>; ERFCEEAEIFTIICR CH )

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Toegang CBS tot data ivm testen

Hoi [ERE lunje hier al iets over melden? Begreep van

ma
ze zelf ook aan het sleuren is bij INIEIEN

aarsmaar nog een reactie heeft? En CBS zou voor ons iets vergeli) unnen doen voor vaccinaties.

Met vriendelijke groet,

vou:IKEED) “BRE is >

Datum: maandag 21 dec. 2020 12:04 PM

,
REE el ) < J. pminvws.nl>, 5.1.2e 25.1.2e

@minvws.nl>,

derwerp: RE: Toegang CBS tot data

Dag[BEJik ga het even intern na.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

olos 122Van:JERE5 (EEN) v0 07) -SNEREINN inn mens ENEfin.nl>

Datum: maandag 21 dec. 2020 9:12 AM

mminvws.nl=>

[aminvws.nl>, [IEEE ZED HEE inves ol, 5.1.2e 251.2¢}
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IEED BEEinvws o>
Onderwerp: Toegang CBS tot data

Beste

Op 3 november heb je het Centraal Bureau van Statistiek (CBS) gevraagd om in samenwerking met de GDD’s en het RIVM data van

besmette personen te koppelen aan gegevens van het CBS.

Wij delen jouw enthousiasme over deze data. De economen bij het ministerie van financién denken dat deze data bij kan dragen aan

economische analyses van de pandemie en de formulering van doelmatige steunmaatregelen. Deze zijn complementair aan de

epidemiologische analyses van het RIVM.

Wij begrijpen dat alleen nog goedkeuring rest van de GHOR om data te delen. Dan zal het CBS zich in ieder geval ontfermen over:

- Het anonimiseren van de data

- Het beschikbaar maken van de data in een streng beveiligde omgeving
- Het controleren van de informatie welke onderzoekers willen publiceren

Wij vragen of je de GHOR kan bewegen om zich spoedig uit te spreken over deze kwestie, zodat de verwerking van de data kan

beginnen. Mocht dit geregeld zijn, vragen we je daarnaast of de statistisch onderzoekers binnen het ministerie van financién, die

mogen werken met CBS data, toegang kan worden verleend tot de geanonimiseerde data wanneer deze beschikbaar is om

economische analyses te doen.

Groet,


